
 

HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO 

Yleiskokous                                                                    

7.5.2024 

                    

Aika                   7.5.2024 klo 17:00                                      

Paikka               Monitoimitalo Silta, taukotila 

  

 Läsnä: 

(x) Ahola Jonne 
(x) Filatov Anabel, saapui klo. 17.17 
(x) Hätönen Katariina, poistui 18.01 
(x) Jatala Vilma 
(x) Kyröjoki Essi 
(x) Mäensivu Leevi, etänä 
() Mäensivu Saana, poissa 
() Nieminen Pate, poissa 
(x) Paavola Viljo, pj 
(x) Paitula Olavi 
(x) Palojoki Anita, saapui klo. 18.08 
(x) Routakangas Inna-Maria 
() Salonen Joonas, poissa 
() Vehmasto Elenna, poissa 
(x) Välimäki Lahja, sihteeri 
(x) Kaisa Honkala, nuorisokoordinaattori 
() Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja, poissa 

  

1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Viljo Paavola avasi kokouksen ajassa 17.13 

 

 2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

  Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.   

 



 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

  Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

  Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Leevi Mäensivu ja Katariina Hätönen. 

 

5. Ajankohtaiset asiat 

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat 

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus 

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute 

Ei palautetta tai viestejä. 

 

6. Edustustehtävät 

 6.1 Kunnanvaltuusto 

Essi kyröjoki kertoi kunnanvaltuustossa olleen keskustelunaiheena jäähallin tilanne 

ja tulevaisuus. Hän kertoi pitäneensä puheen koskien jäähallin tilannetta. 

 

6.2 Sivistyslautakunta 

Katariina Hätönen kertoi, ettei sivistyslautakunnassa ollut nuoria koskevia 

asioita erityisesti. Elinympäristö -ja sivistyslautakunnan seminaarissa selvisi, että 

yhtärin ilmastointiremontti lykkääntyy. 

6.3 Elinympäristölautakunta 

Ei ole ollut kokousta 

6.4 Alueellinen nuorisovaltuusto 

Olavi Paitula kertoo, että kokouksessa puhuttiin digiklinikasta, jota 

kehiteltiin kokouksessa. Kokouksessa informoitiin Valkeakosken nuorisofoorumista. 

Nuorisofoorumi oli hedelmällinen. 



 

 

7. kannanotto koulukyytien pitämiseen 

Tuomo Kallio esittelee koulukuljetusten organisointia. Nuorisovaltuusto keskusteli 

ja ideoi koulukuljetuksen toiminnasta ja kehittämisestä. Tuomo kokosi keskustelun 

pohjalta tärkeimmät esille tulleet huomiot ja kehitysideat. 

 

8. hyvä tyyppi-stipendien tilanne 

Varapuheenjohtaja esittelee Hyvä tyyppi -stipendien tilannetta. Forms-linkki on 

lähtenyt Wilma-viestillä kaikille lukion, yhteiskoulun sekä Osaran yksikön 

opiskelijoille. 

 

9. kokous 4.6. 

Todettiin, että 4.6. nuorisovaltuuston ryhmäytymiseen ei olisi päässyt kuin 

muutama jäsen, joten päätettiin, että ryhmäytyminen pidetään 10.6. kello 18.00-

21.00.  

 

10. Tapahtumatiimien tilanne 

Huippikokoustiimi on suunnitellut järjestettävää huippukokousta.  

Kesätapahtuma tiimi on päättänyt käyttää puolet budjetistaan jakamalla 

elintarvikkeita (esim jäätelöä) Järvenkylän uimarannalla kolmena päivänä kesällä. 

Päivämäärät: 17.6, 27.6 sekä 3.7. 

Kellonajat sovitaan myöhemmin. Jaettiin jokaiselle päivälle paikalle menijät: 

17.6. Vilma, Anabel, Anita, Viljo ja Leevi 

27.6. Essi, Katariina, Joonas, Pate, Elenna, Saana 

3.7. Lahja, Viljo, Olavi, Inna, Jonne 

 

10. toimintakertomuksen päivittäminen 

Täydennetään toimintakertomusta syksyllä. 



 

 

11. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 

12. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen 

Seuraavaa kokousta ei ole päätetty. 

 

13. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.42. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Allekirjoitukset 

  

  

________________________________    ______________________________ 



 

Puheenjohtaja                                            Sihteeri 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Pöytäkirjantarkastaja                    Pöytäkirjantarkastaja 

  

  

 


